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Interpelacja 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 zwracam się z prośbą o pielęgnację bluszczy, które porastają latarnie w Parku im. Marii 

Konopnickiej w Ciechanowie. Wpływa to znacząco na jakość oświetlenia po zapadnięciu zmroku.  

Latarnie zostały porośnięte roślinnością tak intensywnie, że światło ledwo się przez nie przebija. 

Szlak komunikacyjny jest słabo doświetlony, co znacząco wpływa na bezpieczeństwo 

przechodniów.  

 Latarnie ustawione wzdłuż ścieżek powinny dobrze oświetlać drogę wiodąca przez park. Na 

odcinku gdzie kończy się park, a zaczynają garaże w kierunku wiaduktu nie ma ani jednej latarni, a 

tam zlokalizowana jest zabudowa wielorodzinna. Proponuję zatem rozważenie montażu 

dodatkowych latarni, ponieważ główna droga prowadząca przez park jest  zbyt słabo doświetlona, a 

dla niektórych mieszkańców jest to najkrótsza droga do pracy lub domu. Do interpelacji dołączam 

zdjęcia wykonane o zmroku. 

 Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby. 

  

  

 

         Z poważaniem 

         /-/Jolanta Kącka   


